

GUIDELINES FOR RE-OPENING AT FECC

“Let us hold unswervingly to the hope we profess, for he who promised is faithful. ²⁴ And let us consider how we may spur one another on toward love and good deeds, ²⁵ not giving up meeting together, as some are in the habit of doing, but encouraging one another—and all the more as you see the Day approaching.” (Hebrews 10:23-25)

“Be completely humble and gentle; be patient, bearing with one another in love. ³ Make every effort to keep the unity of the Spirit through the bond of peace. ⁴ There is one body and one Spirit, just as you were called to one hope when you were called; ⁵ one Lord, one faith, one baptism; ⁶ one God and Father of all, who is over all and through all and in all.” (Ephesians 4:2-6)

POLICIES AND PRACTICES FOR “RE-OPENING”

1. We will follow the guidelines from CDC, Federal, State, and local health agencies.
2. We will re-open our in-person worship services effective June 21, 2020 in all our campuses.
3. For those who are not ready to return, we will continue to provide online services - live-stream simulcast.
4. Sunday Schools, Prayer meetings and fellowship/small groups will continue to be online.
5. Seniors who are over 65 years old and/or with compromised immunity are encouraged to not return yet.
6. Anyone who is not feeling well, or a member of his household is sick, should stay home until fully recovered.
7. Children may join and sit with their parents during worship services. No separate program for the children will be available at this time.
8. Attendees must maintain physical distance of at least 6 feet apart, wear face masks, no hugging or handshaking, and observe proper hygiene.
9. We will observe crowd control by limiting attendance to 25% of room capacity and to a maximum of 100 people.
10. Ingress (Entrance) and Egress (Exit) will be arranged in a one-way direction.
11. Sanitizers will be made available at all entrances to the assembly halls.
12. All common areas will be disinfected regularly and frequently.
13. All worship services must be conducted within one hour (60 minutes maximum); keep worship songs to 2 or 3, and messages to last no more than 30 minutes.
14. Speakers (including worship teams) must use the stage to keep physical distance from the congregants.
15. No offering bag will be passed around, but offering boxes will be available in the assembly halls for your use. Online giving will continue to be practiced.
16. Sunday Bulletins will continue to be made available on our website (www.fecc.us)
17. Choir will not resume at this time.
18. Pastor Eddie Song will be our point person regarding anything related to Covid-19.
19. Keep safe and stay healthy!

Judge not those who go to church for worship, and judge not those who stay at home to worship, lest we be judged, and everything that does not come from faith is sin.

FECC 重新開放的準則

“也要堅守我們所承認的指望、不至搖動。因為那應許我們的是信實的。又要彼此相顧、激發愛心、勉勵行善。你們不可停止聚會、好像那些停止慣了的人、倒要彼此勸勉。既知道那日子臨近、就更當如此。”（希伯來書 10：23-25）

“凡事謙虛、溫柔、忍耐、用愛心互相寬容、用和平彼此聯絡、竭力保守聖靈所賜合而為一的心。身體只有一個、聖靈只有一個、正如你們蒙召、同有一個指望、一主、一信、一洗、一神、就是眾人的父、超乎眾人之上、貫乎眾人之中、也住在眾人之內。”（以弗所書 4：2-6）

“重新開放”的措施和要點

1. 我們將遵循 CDC，聯邦政府，加州和衛生機構的指導方針。
2. 我們將於 2020 年 6 月 21 日在各堂會重新開放主日崇拜。
3. 對於那些還沒有準備好返回的人，我們將繼續提供現場直播。
4. 主日學校，禱告會和團契/小組查經將繼續在線上聚會。
5. 目前不鼓勵 65 歲以上或免疫力低的弟兄姐妹回來教會聚會。
6. 身體不適或家庭成員患病的人都應待在家裡直到完全康復。
7. 兒童可以參與崇拜聚會，並與父母同坐。目前沒有單獨為孩子準備的聚會。
8. 聚會者必須保持至少 6 英尺距離，戴口罩，禁止擁抱或握手，並注意個人衛生。
9. 我們將限制出席人數為聚會場所容量的 25%，並且不超越 100 人。
10. 入口和出口將限制為單向進出。
11. 所有會堂的入口都將提供洗手液。
12. 所有公共區域均應定期消毒。
13. 所有崇拜活動必須在一個小時內（最多 60 分鐘）進行；敬拜維持在 2 到 3 首詩歌，信息不超過 30 分鐘。
14. 講員和敬拜小組必須在舞台上，與會眾保持距離。
15. 崇拜中不傳奉獻袋，奉獻請自行放在奉獻箱中。繼續有網上奉獻方式。
16. 主日週報將繼續在教會網站（www.fecc.us）上提供。
17. 詩班目前不獻詩。
18. 於新冠病毒相關的任何事情，宋牧師（Eddie Song）是教會的聯絡人。
19. 注意安全並保持健康！

不要論斷那些去教堂敬拜的人，也不要論斷那些留在家裡敬拜的人，免得你們被論斷，凡不出於信心的都是罪。